
Zasedáńı MFF UK ze dne 12. prosince 2021

Zapsala: Martina Novotná
Př́ıtomńı členové SKAS: Andrej Farkaš, Martina Novotná, Vojtěch Švandeĺık, Anna Yaghobová,
Frantǐsek Zaj́ıc, Dominik Zámyslický
Omluveni: Miroslav Burýšek, Adéla Jalovcová, Patŕıcia Schmidtová
Hosté: doc. RNDr. Mirko Rokyta, CSc.

Zasedáńı bylo zahájeno v 19:06, zasedáńı ř́ıdil Frantǐsek Zaj́ıc.

Program zasedáńı

1. Schváleńı programu zasedáńı

2. Schváleńı zápis̊u z předešlých zasedáńı

3. Zveřejňováńı výsledk̊u anket

4. Informováńı student̊u o děńı na zasedáńıch (SK)AS

5. Diskuze o sjednoceńı platformy na distančńı výuku

6. Soft skills student̊u MFF UK

7. Seznam akćı pro studenty

8. Zveřejňováńı materiál̊u z distančńı výuky

9. Různé

1 Schváleńı programu zasedáńı

Program zasedáńı byl schválen tichým souhlasem.

2 Schváleńı zápis̊u z předešlých zasedáńı

Zápis ze zářijového zasedáńı byl schválen tichým souhlasem. Zápis z minulého zasedáńı byl schválen
tichým souhlasem.

3 Zveřejňováńı výsledk̊u anket

FZ uvedl bod. VŠ konstatoval, že výsledky anket lze zveřejňovat na webových stránkách SKAS. AY
podpořila myšlenku zveřejňováńı anket a současně navrhla zveřejňovat ankety na sociálńıch śıt́ıch. Dále
konstatovala, že v př́ıpadě anket týkaj́ıćıch se d̊uležitých témat je možné tyto ankety poslat student̊um
např. i přes stud-list. Děkan nab́ıdl, že by mohl zveřejňovat ankety ke covidu (z posledńı doby např.
k přechodu na hybridńı výuku) př́ımo na covidových stránkách fakulty. AF konstatoval, že je potřeba
zvážit, které ankety je vhodné a potřebné zveřejňovat a které nikoliv. VŠ se vyjádřil pro zveřejňováńı
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všech anket, i těch, které již nejsou relevantńı. Dále konstatoval, že je možné ankety zabezpečit tak, aby
k nim měli př́ıstup pouze studenti UK a zaměstnanci fakulty.

Usneseńı: SKAS se usnesl, že bude zveřejňovat ankety na svých webových stránkách, a to zabezpečené
tak, aby k nim měli př́ıstup pouze studenti UK a zaměstnanci MFF UK.

Hlasováńı: 6 - 0 - 0

VŠ sĺıbil, že se o toto postará.

4 Informováńı student̊u o děńı na zasedáńıch (SK)AS

FZ uvedl bod a odkázal na email, který členové SKASu obdrželi. Navrhl na sociálńı śıtě přidávat předem
upozorněńı, že se bude konat zasedáńı senátu. AF konstatoval, že by bylo možné zveřejňovat v den konáńı
zasedáńı SKASu na sociálńıch śıt́ıch program zasedáńı. AY navrhla zveřejňovat výstupy ze zasedáńı po
zasedáńı. VŠ poznamenal, že by bylo ideálńı informovat jak o programu nadcházej́ıćıho zasedáńı, tak
o děńı na zasedáńı již proběhlém. AY konstatovala, že by bylo vhodné určit člena SKASu, který bude
zodpovědný za výstupy ze zasedáńı SKASu i ASu. MN se nab́ıdla, že bude dávat shrnut́ı zasedáńı ASu
a SKASu k dispozici AY, aby je mohla AY zveřejnit na sociálńıch śıt́ı.

DZ se otázal AY, zda jsou k dispozici statistiky ohledně dosahu sociálńıch śıt́ı SKASu. AY informovala
členy SKASu, že na discordu obvykle reaguje na př́ıspěvky kolem 50 student̊u, př́ıspěvky na facebooku
maj́ı pr̊uměrný dosah 800 lid́ı a celkově stránka SKASu na facebooku má dosah 1646 lid́ı. Stránka SKASu
na instagramu zaznamanela v posledńı době nár̊ust sto procent, aktuálně má dosah kolem 300 lid́ı, přičemž
př́ıběhy shlédne v pr̊uměru 320 lid́ı.

FZ navrhl uspořádat veřejné zasedáńı SKASu. AF reagoval na návrh FZ a konstatoval, že by bylo
možné pozvat studenty na pravidelné zasedáńı SKASu, přičemž pokládáńı dotaz̊u by bylo umožněno přes
Slido. Proběhla diskuze o bezpečnosti zasedáńı větš́ıch rozměr̊u na platformě Zoom. AY se vyjádřila pro
uspořádáńı QA se studenty mimo zasedáńı. FZ a MN vyjádřili souhlas. AF navrhl využ́ıt pro QA stejný
termı́n jako termı́n zasedáńı a současně navrhl využ́ıt platformu MS Teams. VŠ se vyjádřil pro využit́ı
platformy Zoom. Členové SKASu se domluvili, že po př́ı̌st́ım či přespř́ı̌st́ım zasedáńı zorganizuj́ı QA se
studenty prostřednictv́ım platformy Zoom a s možnost́ı pokládáńı dotaz̊u přes Slido. FZ si vezme toto na
starosti.

Členové SKASu si stanovili čtnáctidenńı lh̊utu pro tvorbu plného zněńı zápisu ze zasedáńı a taktéž
čtnáctidenńı lh̊utu pro připomı́nky k zápisu ze zasedáńı před uveřejněńım neschválené verze tohoto zápisu
na svých webových stránkách.

5 Diskuze o sjednoceńı platformy na distančńı výuku

DZ uvedl bod. Informoval členy SKASu, že o tomto již hovořil s proděkanem pro studijńı záležitosti.
S ohledem na to navrhl, aby SKAS zformuloval výzvu kolegiu děkana. VŠ navrhl udělat výzvu člen̊u
SKAS př́ımo vyučuj́ıćım a ćılit ji už na nadcházej́ıćı letńı semestr. Dále navrhl poprosit vyučuj́ıćı, aby
využ́ıvali MS Teams jako hlavńı komunikačńı kanál, ne pouze ke zveřejněńı odkaz̊u na jejich stránky. AF
vyjádřil souhlas.

AF konstatoval, že je výhodné mı́t s nadcházej́ıćı možnou změnou SISu možnost nahrávat materiály
do MS Teams, a zároveň konstatoval, že pro studenty přihlášené na předmět v SISu lze v MS Teams
automaticky vytvořit tým. DZ upozornil, že v SISu obvykle chyb́ı údaje o tom, jakou cestou budou
vyučuj́ıćı se svými studenty komunikovat (tj. sd́ılet materiály z výuky apod.). DZ navrhl vytvořit návod
pro vyučuj́ıćı, jak využ́ıvat MS Teams. AF sĺıbil, že se bude spolu s DZ pod́ılet na tvorbě tohoto návodu.

DZ konstatoval, že by členové SKASu měli zformulovat usneseńı a předložit jej kolegiu děkana k
projednáńı.
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Proběhla diskuze o formě usneseńı.

Usneseńı: SKAS MFF UK by uv́ıtal sjednoceńı distančńı výuky na platformě zakoupené fakultou,
které by proběhlo postupně s dostatkem prostoru pro zpětnou vazbu ze strany akademické obce.

Hlasováńı: 6 - 0 - 0

DZ zprav́ı o tomto usneseńı proděkana pro studijńı záležitosti.

6 Soft skills student̊u MFF UK

VŠ uvedl bod. Připomněl ostatńım člen̊um SKASu spolupráci SKASu s OFS a proběhlou sch̊uzku ze zář́ı,
které se zúčastnili VŠ a FZ. Informoval, že s OFS řešili pořádáńı kurz̊u soft skills pro studenty fakulty,
přičemž minulý čtvrtek proběhla daľśı sch̊uzka, které se zúčastnili VŠ, AY a FZ a na které zhodnotili
kurzy za uplynulý semestr a navrhli daľśı na př́ı̌st́ı semestry. Kromě toho se s OFS domluvili na zp̊usobu
š́ı̌reńı pozvánek na tyto akce - na nástěnky SKASu vždy členové SKASu umı́st́ı jednu statickou A4 kurz̊u
od OFS na celý nadcházej́ıćı semestr. Dále VŠ informoval, že OFS poprosilo členy SKASu, aby udělali
mezi studenty pr̊uzkum ohledně žádaných témat kurz̊u. Členové SKASu se domluvili, že vyṕı̌śı anketu
pro studenty týkaj́ıćı se témat, která by studenti ocenili u př́ı̌st́ıch akćı pořádaných OFS. Na starosti si
toto vzali VŠ, AY a FZ.

7 Seznam akćı pro studenty

FZ uvedl bod. Konstatoval, že na fakultě je pořádáno velké množstv́ı akćı pro studenty, a to jak OFS, tak
studijńım odděleńım, kromě toho prob́ıhaj́ı r̊uzné celouniverzitńı akce pod záštitou UK pointu. Navrhl
proto vytvořeńı centrálńıho seznamu akćı pro studenty seřazených podle data. VŠ navrhl, aby SKAS
vyzval proděkana pro studijńı záležitosti, aby př́ıslušnou stránku zř́ıdil.

Usneseńı: SKAS vyzývá proděkana pro studijńı záležitosti, aby inicioval vytvořeńı přehledu akćı pro
studenty.

Hlasováńı: 6 - 0 - 0

VŠ proděkana o této výzvě zprav́ı.

8 Zveřejňováńı materiál̊u z distančńı výuky

FZ uvedl bod a informoval členy SKASu, že na konci semestru bude výzva vyučuj́ıćım od vedeńı fakulty
na zveřejněńı materiál̊u z distančńı výuky. Děkan připomněl, že studenti prvńıch ročńık̊u musej́ı pro
pokračováńı ve studiu źıskat minimálńı počet kredit̊u do konce zimńıho zkouškového obdob́ı a poprosil
členy SKASu, aby na toto studenty upozornili. VŠ sĺıbil, že dá toto do planneru.

VŠ navrhl usneseńı SKASu.

Usneseńı: SKAS MFF UK prośı vyučuj́ıćı MFF UK, aby zvážili zpř́ıstupněńı všech dostupných
materiál̊u k výuce (vč. nahrávek poř́ızených v loňském akademickém roce) svým student̊um, aby se
studenti mohli co nejkvalitněji připravit na zkoušky.

Hlasováńı: 6 - 0 - 0
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9 Různé

DZ se otázal děkana na možnost odevzdáváńı BOZP elektronicky. Děkan konstatoval, že toto je dotaz na
proděkana pro studijńı záležitosti. VŠ sĺıbil, že naṕı̌se vedoućı studijńıho odděleńı a na toto se j́ı zeptá.
Dále VŠ informoval členy SKAS, že o možnosti odevzdávat BOZP elektronicky již hovořil s tajemnićı
fakulty, která aktuálně zařizuje potenciálńı převod školeńı BOZP pro zaměstatnance do elektronické
formy, a to pomoćı kurzu v Moodlu. Proběhla diskuze o výhodách a technické i právńı proveditelnosti
této př́ıpadné změny. VŠ konstatoval, že technické detaily aktuálně neńı potřeba řešit - v této fázi jde
pouze o výzvu SKASu studijńımu odděleńı a tajemnici fakulty, aby bylo odevzdáváńı možno provádět
elektronicky či se nějak jinak zjednodušilo.

VŠ proprosil členy SKAS, aby se př́ıst́ı zasedáńı konala v pracovńı dny. VŠ dále navrhl, aby se daľśı
zasedáńı konala prostřednictv́ım MS Teams.

Zasedáńı bylo ukončeno ve 21:01.
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